

輔導科 109 年度 11 月份教化藝文活動看板

The Bulletin Board of the Cultivating, Art and Cultural Activities
in November, 2020

1. 10 月份文康競賽~『親情溫暖卡片設計比賽』

Art And Cultural Competition In October: The Homely Card
Designing

11 月 2 日舉辦 10 月份文康競賽~『親情溫暖卡片設計比賽』，共計有 13 件作品參賽，評分後第一名為平四班 1991 洪 00、第二名為平四班 0388 陳 00、第三名為平二班 0137 潘 00。

On November 2th, we held the art and cultural competition in October: the homely card designing. There were 13 works in the contest. The results were as follows: the first place was the inmate called 1991 in the Ping Class No. 4, the second place was the inmate called 0388 in the Ping Class No. 4 and the third place was the inmate called 0137 in the Ping Class No. 2.

相關照片



相關照片



2. 11 月份文康競賽~『羽球發球高手趣味競賽』

Art And Cultural Competition In November: The Shuttle Shooting Game

11 月 19 日下午舉辦 11 月份文康競賽~『羽球發球高手趣味競賽』，共計有 11 組隊伍(每組 4 人)共 44 人參賽，計分後第一名為炊場、第二名為平三班、第三名為清潔隊。

On Nov. 19, we held the art and cultural competition of November: the shuttle shooting game. There were 11 teams in the contest. The results were as follows: the first place was the Cooking Unit, the second place was the Ping Class No. 3 and the third place was the Cleaning Unit.

相關照片



相關照片

